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Pregled dela
Na posvetu o kulturi je tekla beseda o gra-

divu za razpravo na mestni konferenci. Baz-
pravljavci so poudarili, da mora vidnejšo vlo-
go za zagotovitev kulturnih potreb odigrati
krajevna skupnost, nakazali so problematiko
delovanja kuUurnih skupin v OZD ter pove-
zavo s kulturnimi delavci, problematiko ob-
jektov bo verjetno treba razreševati s pomoč-
jo samoprispevka, v novih aoseskah pa bo tre-
ba načrtovati kulturne domove.

Na posvetu s predsedniki in sekretarji kra-
jevnih konferenc je tekla beseda o civilni za-
ščiti, o poteku zborov občanov in delovnih lju-
di, o splošni in skupni porabi ter pripravah
na volitve v letu 1978. Sestalo se je več koor-
dinacijskih odborov. Odbor za kadre je razre-
ševal spiremembe pravilnika o dodelievanju
štipendij iz Titovega sklada, odbor za stabili-
zacijo pa je največ skrbi posvetil vprašalniku
za oceno gospodarjenja tistih delovnih organi-
zacij, ki so lani ali letos v prvem četrtletju iz-
kazovale izgubo, odbor za skupno porabo pa
je pripravil inštruktažni sestanek o samo-

'•upravnem sporazumu temeljnih planov druž-
benih dejavnosti. Svet za vzgojo in izobraže-
vanje je razpravljal o usmerjenem izobraže-
vanju in razvoju delavskih univerz v Ljublja-
n l

Predsedstvo občinske konference je opra-
vilo pregled dela in akcij ter razpravljalo o
poročilu o uresničevanju družbenega plana. O
izgubah v delovnih organizacijah je bila raz-
prava zelo kritična, obenem so grajali eno-
Btransko poročilo, saj bo treba v prihodnje po
zorno spremljati tudi negospodarske dejavno-
6ti in SIS. Beseda je tekla tudi o poročilu so-
dišča združenega deLa.


